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Styrelsen har haft 4 stycken protokollförda möten under året samt årsmöte och konstituerande. 
Flera frågor har behandlats i AU och arbetsgrupper. 
Informationsmöte av Lantmäteriet den 19/8 angående ersättning och intrång. 
Löpande möte har skett med anledning av städning och skador i väg. 
Information har lagts ut på hemsidan och även hänvisning till kommunens webbplats angående 
VA-arbetet. 
Del av styrelsen besökte kommunens öppna hus dag i Stadshuset där vi fick lite info om läget i 
VA-frågan och lite om arbetet med översiktsplanen för Kode. 
Vi blev lovade att någon från VA verket skulle kunna närvara vid Årsmötet 2025 för att informera 
och svara på frågor. 
 

FÖRENINGSSTÄMMA – ÅRSMÖTE avhölls 24/3 på Kode Hemvärnsgård.  
 
Utförda arbeten på vägen  

• Dikesklippning utfört av extern entreprenör. 

• Vädjan om att hålla rent från buskar och kanter utmed väg om man har gräns mot den har 

tagits upp på möten. 

• Snöpinnarna är uppsatta och intagna som vanligt av väggruppen. 

Tack till dom som hjälpte till. 

• Vinterväghållningen har skötts av Peder Grävare. Vintern 2024-2025 har vi anlitat samma 

entreprenör, han tar både plogning och sandning. 

• Kommunen har anlitat Peder Grävare för väghållningen på de vägar som VA-arbetet pågår. 

Det är samma upplägg som vi har haft tidigare. 

• Tidig vinter med snö gjorde att det var nödvändigt med plogning och sandning i december.  



• Avtal med Kungälvs kommun, VA och Kungälvs Energi angående intrång och ersättning för 

arbete i väg. 

• Arbetet med hemsidan fortgår och vi försöker få alla att dom skall besöka den. 

www.norraarodsvag.se  

• Sand i ringarna fanns i början av 2024 men en del är borta pga VA arbetet 

• Snöpinnarna är utsatta i november månad. Tack till Janne, Alexander, Lennart + bil med 

släp. 

• Vägen är besiktigad inför VA-utbyggnaden. Fick ett råd från en besiktningsman att alla som 

har tomtgräns mot väg bör ta bilder( häckar,utfarter,dräneringar) på hur det ser ut innan 
arbetet börjar, och detta kan även rekommenderas till boende på småvägarna. 

• Det har märkts en ökad trafik på vägen då VA-arbetet startat medför en hel del skador som 

entreprenören ihop med kommunen åtgärdar löpande. 
 
Vatten och Avlopp 
Den planerade starten av  VA arbete etapp 4 och 5 har startat i slutet av 2023 och skall vara färdigt 
31/12 2025. Återställning av vägar, diken o dyl sker under 2026. 
 

Verksamhetsplan 2025 

• Inga större arbeten planeras på vägen. Från vägsamfällighetens sida. 

• Planera och utföra förbättring av vattenavrinning vid korsningen Norra Arödsvägen och 
Marias väg avvaktar vi med tills VA är klart. 

• Samarbete med VA- utbyggnaden för att säkra vägens kvalitet. 

• Fortsatt arbete med att få tag i rätt fakturaadress till fastighetsägare.  

• SLUTORD 

Vi har en bra väg men det är viktigt att alla fortsätter respektera hastigheten 30 km/tim  
Möte skall ske på mötesplatser eller stickvägar.  
Visa hänsyn till gående och cyklande då vägen saknar vägren på vissa ställen. 
Kör försiktigt och tänk på att vi har barn som rider, cyklar och kanske till och med leker på och i 
närheten av vägen. 
Glöm inte att meddela styrelsen när ni säljer fastigheten, detta ligger på säljarens ansvar.  
För att underlätta och hålla ner kostnaderna så vill vi gärna ha mailadress för utskick och 
fakturan. Finns ett formulär på hemsidan www.norraarodsvag.se 

Om det är möjligt använd privat mail då det kan vara problem med företagsmail, kan hamna 
i skräpposten och då får vi inte något meddelande att det inte gått fram. 
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